



## DFM Accreditation

January 2024 Communication

Evaluations are an integral part of the Family Medicine residency program. Residents, faculty members and rotations are all evaluated on a regular basis (using one45 and efield note portal). The [Family Medicine Benchmarks](#) are utilized in the evaluation process to ensure the successful transitions from PGY1 to PGY2. Additional information regarding evaluations can be found in Brightspace. For login issues for one45, efield note portal or concerns with Brightspace please send an email to Kim Beaubien at [pgy2dfm@uottawa.ca](mailto:pgy2dfm@uottawa.ca).

For all questions or concerns related to Accreditation please use this email: [DFMAccreditation@uottawa.ca](mailto:DFMAccreditation@uottawa.ca).

## Agrément DMF

Communication janvier 2024

Les évaluations constituent une partie intégrante du programme de résidence en médecine familiale. Les résidents, les membres de la faculté et les rotations sont tous évalués régulièrement (à l'aide de one45 et du portail efield note). Les [critères pour la résidence en médecine familiale](#) sont utilisés dans le processus d'évaluation afin d'assurer la réussite de la transition entre R1 et R2. Des informations supplémentaires concernant les évaluations peuvent être trouvées dans Brightspace. Pour tout problème de connexion à one45, au portail efield note ou à Brightspace, veuillez envoyer un courriel à Kim Beaubien à l'adresse [pgy2dfm@uottawa.ca](mailto:pgy2dfm@uottawa.ca).

Pour toute question ou clarification relative à l'agrément, veuillez utiliser ce courriel :

[DFMAccreditation@uottawa.ca](mailto:DFMAccreditation@uottawa.ca).



We want to hear from you! Please scan the QR code to provide the Accreditation team with your feedback about the program.  
Nous voulons vous entendre ! Veuillez balayer le code QR pour faire suivre votre rétroaction à propos du programme à l'équipe d'agrément.

